
 

 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde på Frederiks Skole 
 
Dato:  6-11-2024 
Tidspunkt: 17.15-19.15 
Mødeleder: 
 

Deltagere: Ole Rasmussen (3.B), Martin Brandt Mølkjær (1.A), 
Rikke Cramer Christiansen (3.B), Nanna Hardis (2.B), Peter 
Karkov Nielsen (1.A), Thomas Høj, Flemming Nørgaard Amby 
Martin Mose og Berit Berg. 
 
Fraværende: Nina Odgaard (4.A+7.A+9.A), Mette Bøge 
Hoffmann (1.A) og elevrådsrepræsentanterne. 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estimere
t tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion 
på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. 
deadline. 

Formid
-ling 
Hvem 

 
1. 

 
Godkendelse af referat 
 

 
5 min 

 
Sendes ud! Berit 

2. 
Nyt fra Martin vedr. 
skoleåret 2024/2025 

5 min 
Vi har fået en bevilling på 500.000 til legeplads i 
2025.  

Martin 
Mose 

3. 

Velkomst til Peter Karkov 
Nielsen (valgt til den 
manglende plads i 
skolebestyrelsen) 
Konstituering af 
skolebestyrelsen 

10 min 

Velkommen til Peter, som er nyt medlem i 
skolebestyrelsen. 
Vi fastholder konstitueringen fra august-mødet. 
 

Martin 
Mose 

4. 

Referat fra Dialogmødet 
med Børne- og 
Ungdomsudvalget 
mandag den 4. november 

10 min 

Ole Rasmussen og Martin Mose deltog i 
dialogmødet. 
 
Der blev fortalt om erfaringer fra skoler, hvor 
frivillige hjælper til. Karup fortalte om succes med 
røde kors frivillige har hjulpet i HDS og læsning. 
 
Der blev fortalt om et valgfag ”Erhverv og 
uddannelse” på Møldrup Skole. Et eks. på 
valgfag, som alle skoler skal have taget stilling til 
inden næste skoleår, hvor der kommer et nyt 
valgfag 
 
Der blev også fortalt om et nyt forløb for alle 
kommunens skoler om teknologi og Makerspace. 
Flemming deltager sammen med 6 andre lærere 
på mellemtrinnet, og han fortæller om de første 2 
ud af 6 undervisningsgange i dette skoleår. Det er 
et 4-årigt forløb lærerne deltager i, hvor de samles 
fagopdelt, så det bliver praksisnært/brugbart i 
undervisningen efterfølgende. Det er Villumfonden 
der står bag, og der vil også komme et beløb til 
indkøb af materialer i forbindelse med forløbet. 
 
Budgettet blev præsenteret – skolerne har 
kæmpet, og der er indhentet 12 mio. ud af de 30 
mio., underskuddet var på. 

Ole og 
Martin 
Mose 



Læsecentret lukkes – Det skal vi have fundet ud 
af, hvordan vi samler op på det her hos os på 
Frederiks Skole. 

5 
Skal elever have Cykel er 
det noget skolen kræver? 

10 min Udsættes 
Martin 
B.M. 

6 Forældremøder 10 min Udsættes 
Martin 
B.M. 

7 
Klassesammensætning 
efter 0.klasse når man 
starter i 1. klasse. 

10 min 

Hvordan sammensættes 0.? Og kunne det være 
en mulighed at 0. er en stor gruppe, hvor 
forskellige fordelinger afprøves. 
Kunne det være en idé at invitere 0.lærerne til et 
møde og komme med deres input. 

Nanna 

 
Sammen om Frederiks 
Skole 

60 min 

Vi sender invitation ud til forældrene og en 
påmindelse. 
Dilemmaerne præsenteres til medarbejderne på 
personalemøde på mandag og de rettes til. 
Vi holder os til intro og afslutning som sidst, og 
mest mulig tid til dilemmaer. Lille pause efter hvert 
dilemma. 

Alle 

6. Evt.? 15 

Hvis noget besluttes på skolebestyrelsen, hvordan 
udbredes det så til skolen – Vi laver principper, 
som medarbejderne præsenteres for og arbejder 
efter. 

Martin 
B.M. 
 

 
Nye emner til kommende 
møder 

   

 


